
Tonsenhagen	skole

Møtebok 17.09.2024
Kaja	Garden	(foresatt	repr.), Anette	Skalle	Moan (foresatt	repr.), Martine	Bjørke (ansatt), Mojgan	Bashiri (ansatt), Adam	Tomas	
Tumidajewicz (politisk	repr),	Espen	Thorud	(politisk	repr), Karmjit	Singh	Grewal (politisk	repr),

Møterom: personalrom
Tid: Tirsdag 17. september 2024	kl	17.00

Saksliste:

Sak 26/24Godkjenning	av	innkalling	og	saksliste. Godkjent.	

Sak 27/24Godkjenning	av	møtebok	fra mai 2024.	Godkjent.

Sak 28/24Nytt	fra	FAU
Har	hatt	ett	møte.	Fokus	på	trafikksituasjonen	og	gjenglemt	tøy.	Neste	møte	blir	med	nye	representanter	for	FAU	+	
klassekontakter.	Flere	har	meldt	at	de	ønsker	fortsette.	Ledere	fortsetter.	

Sak 29/24Skolens	økonomi	pr tertialrapport	juli 2024
-Månedsrapport/tertialrapport	vedlagt
- 100-rapport
- Saksfremlegg	økonomi	skole	gjennomgått.	
Vedtak:	Driftsstyret	tar	skolens	økonomigjennomgang	til	etterretning.

Sak 30/24AKS	økonomi	pr	april	2024
- Månedsrapport/tertialrapport	vedlagt
- Saksfremlegg	økonomi	AKS	gjennomgått.	
Vedtak:	Driftsstyret	tar	økonomigjennomgang	til	etterretning.	

Sak 31/24Statusrapport	på	strategisk	plan
- Strategisk	plan:	fokus	=	lesing	og	skriving,	trygt	og	godt	skolemiljø.	Aktiv		bruk	av	plangrupper	innenfor	
satsningsområdene	sikrer	felles	fokus	og	kontinuitet.	Ny	handlingsplan	for	trygt,	godt	og	inkluderende	læringsmiljø	i	
prosess.	Ferdigstilles	innen	desember.	Resultatgjennomgang	i	personalet	i	uke	43,	driftstyret	orienteres	deretter	om	
stauts	strategisk	plan.	

Sak	32/24Nytt	for	skoleåret
-Orientering	om	ny	opplæringslov
- Kompetanseheving	i	personalet	for	å	møte	nye	krav

Sak	33/24Eventuelt
Forventninger	til	elever	- reviderte	skoleregler	gjennomgått	og	vedtatt.	•
Rehabilitering	av	Årvolldammen.	Anleggstrafikk	skal	etter	planen	gå	forbi	skolen.	Rektor	og	
elevrådsrepresentanter	vært	på	befaring.	Skolen	ønsker	at	anleggstrafikken	skal	gå	et	annet	sted.

•

Henvendelse	fra	Avisa	Oslo	ang	kommunale	bygg	som	ikke	vedlikeholdes	av	kommunen.	Vaktmesterboligen.	
Oslobygg	ønsker	at	skolen	skal	si	vi	ikke	trenger	vaktmesterboligen.	Fortidsminneforeningen	ønsker	å	bevare.	

•

Rektor	i	kontakt	med	Bymiljøetaten	ang	idrettsplassen.•

Neste	møte:	10.12.24

Osloskolen
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